
Zápis ze zasedání Akademického senátu HAMU (dále jen AS HAMU) ze dne 19. 6. 2018 

 

Přítomni: (bez titulů) O. Urban, N. Zárubová - Pfeffermannová , L. Čepický, A. Halaš, M. 
Kozák, I. Kahánek, F. Malý, M. Pěruška, M. Rataj, 

Omluveni: L. Klánský, J. Bartoš, J. Mach, M. D. Nguyenová 
Hosté:  (bez titulů) Václav Janeček, Petr Prokop 
Zapisovatel: Jitka Komrsová 
 
 
Program: 
 
1. Schválení navrženého programu 
2. Schválení zápisu z předcházejícího zasedání 
3. Host Mgr. Petr Prokop, nový předseda akademického senátu AMU 
4. Host prod. Václav Janeček k projednání Výroční zprávy HAMU za rok 2017 
5. Podnět senátora Michala Rataje  
6. Podnět senátorky Michaely Mochnáčové z AS AMU  
7. Různé 
 
Zasedání bylo zahájeno ve 14:00 hodin. Předseda AS HAMU O. Urban konstatoval, že je 
přítomno 9 z celkového počtu 13 senátorů, tudíž je senát usnášeníschopný. Dále seznámil 
senátory s programem zasedání.  
 
1) Schválení programu jednání 

O. Urban seznámil AS HAMU s programem jednání. Dále umožnil AS HAMU předložit 
pozměňovací návrhy k programu.   
Hlasování:  Souhlasíte s návrhem programu v takové podobě, jak byl akademickému senátu 
fakulty předložen? 
PRO: 9   PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0. 
Usnesení: Program v navržené podobě byl schválen. 
 
2) Schválení zápisu z předcházejícího zasedání 

O. Urban se dotázal, má-li někdo připomínky k zápisu z minulého zasedání senátu, které se 
konalo dne 25. 4. 2018. Předseda O. Urban vyzval AS HAMU ke hlasování.  
Hlasování:  Souhlasíte se zněním zápisu z minulého zasedání AS HAMU? 
PRO: 9   PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
Usnesení: Zápis byl schválen. 
 
3) Host Mgr. Petr Prokop, nový předseda akademického senátu AMU 

Na jednání Akademického senátu HAMU zavítal na zdvořilostní návštěvu Mgr. Petr Prokop, 
předseda Akademického senátu AMU. Nejdříve se představil, dále pozdravil senátorky a 
senátory AS HAMU a nabídl spolupráci s tím, že je možné se v případě potřeby a nutnosti na 
něho nebo na zástupce HAMU v AS AMU obracet. Dále P. Prokop hovořil o situaci na FAMU 
ve věci podání návrhu AS FAMU na odvolání děkana FAMU rektorem AMU včetně 
následného rozhodnutí rektora AMU v pátek 8. 6. 2018. Dále seznámil AS HAMU s důvodem 



vedoucím ke svolání mimořádného zasedání AS AMU dne 18. 6. 2018. Proběhla diskuze, 
v jejímž rámci senátor M. Pěruška vznesl dotaz, zda by nebylo možné vyjádřit rektorovi AMU 
podporu. P. Prokop odpověděl, že AS AMU v této věci zatím neplánuje další kroky a opatření. 
 
4) Host prod. Václav Janeček k projednání Výroční zprávy HAMU za rok 2017 

Akademický senát AMU pozval na své zasedání doc. Václava Janečka, proděkana pro vnější 
vztahy a zástupce vedení HAMU. Prod. Janeček podal k předkládanému materiálu slovní 
výklad a také zodpověděl dotazy.  
Hlasování:  Souhlasíte se schválením předloženého znění Výroční zprávy o činnosti HAMU za 
rok 2017? 
PRO: 9   PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
Usnesení: Návrh předloženého znění Výroční zprávy o činnosti HAMU za rok 2017 byl 
schválen. AS HAMU doporučuje tento materiál umístit na přístupnou část webových 
stránek fakulty, konkr. na Úřední desku.  
 
5) Podnět senátora Michala Rataje  

Senátor M. Rataj seznámil AS HAMU se svým návrhem na pořízení světelné techniky pro 
koncertní prostory HAMU. Uvedl, že z jeho pohledu a i na základě názorů některých studentů 
a pedagogů z různých kateder není současné osvětlení především Sálu Martinů a  alerie 
vyhovující.  oto tvrzení podpořil také tím, že zná studenty, kteří z důvodů nedostatečné 
vybavenosti Sálu Martinů a  alerie adekvátní světelnou technikou  vyhledávají pro svá 
vystoupení a představení jiné prostory. Jednalo by se o doplnění reflektorů, bodových světel 
(spotů), nehlučných a na dálku ovladatelných světel. O. Urban upozornil, že je třeba mít na 
paměti, že i vybavení interiérů HAMU podléhá rozhodnutí památkového  řadu. A. Halaš 
návrh M. Rataje podpořil s tím, že i katedra nonverbálního divadla by uvítala doplnění Sálu 
Martinů a dalších koncertních prostor na HAMU o jakousi scénickou světelnou techniku. M. 
Pěruška jen doplnil, že v Sále Martinů je třeba uvažovat o doplnění takovými světly, která 
sama nevytvářejí další teplo.  
Usnesení: AS HAMU doporučuje tento návrh předložit na kolegiu děkana s žádostí o 
zvážení, zda nechat vypracovat konkrétní návrh na osazení Sálu Martin  a dal ích 
koncertních prostor dal í světelnou technikou scénického charakteru.     
 
6) Podnět senátorky Michaely Mochnáčové z AS AMU 

Předseda AS HAMU O. Urban informoval o podnětu senátorky AS AMU Michaely 
Mochnáčové týkající se přetíženosti studentů Hudební produkce zkouškami z předmětů v 
závěru etap studia (na konci Bc. a Mgr. studia), pro které se studenti nemohou dostatečně 
připravit na státnice. O. Urban seznámil AS HAMU s tím, že AS AMU doporučil řešit tento 
podnět na  rovni HAMU. Na základě tohoto doporučení se již O. Urban sešel s prof. Jiřím 
Štilcem, vedoucím katedry Hudební produkce, který přislíbil se těmito podněty přes 
prázdniny zabývat.  
 
7) R zné 

- senátor M. Pěruška požádal o zachování aspoň nějakých prostor, kde studenti mohou cvičit, 
tzv. cvičen. J. Komrsová informovala, že jak kolegium děkana tak vedení fakulty se touto 
otázkou zabývá a řeší na svých jednáních optimalizaci využívání učeben, kde by mohli 
studenti cvičit,  



- senátor A. Halaš navrhl, aby byla zajištěna větší informovanost akademické obce o 
zasedáních Akademického senátu a o skutečnosti, že zasedání jsou veřejná. Akademický 
senát HAMU s tímto návrhem souhlasí.  J. Komrsová zajistí informační leták na nástěnku 
v průchodu HAMU a také to, že každý program zasedání Akademického senátu HAMU, který 
se aktuálně zveřejňuje na veřejně přístupném místu webu fakulty, byl současně tzv. 
aktualitou. 
 
 
 
Zasedání AS HAMU bylo ukončeno v 15:30 hod. 
 
 
 

Zapsala: J. Komrsová      Za správnost: O. Urban 

        předseda AS HAMU 


